
Izredna skupščina delničarjev Pivovarne Laško

Pivovarna Laško naj bi delničarjem pojasnila, kako bi prodaja Fructala vplivala na
nadaljnje poslovanje skupine - O prodaji Dela in Večera menda ne bodo odločali
Ljubljana - Uprava Pivovarne Laško bo na današnji izredni skupščini iskala soglasje delničarjev za odprodajo de-
ležev v ajdovskem Fructalu in za izbiro svetovalca za prodajo 23,34-odstotnega deleža v Mercatorju. Če bodo del-
ničarji prižgali zeleno luč načrtovanim kupčijam in če ne bo drugačnega razpleta, bo ajdovski Fructal predvidoma
še letos prodan srbski družini Radun (lastniku družbe Nectar) za kupnino v višini 50,2 milijona evrov.

Na današnji skupščini bodo del-
ničarji odločali samo o eni vsebin-
ski točki, to je dovoljenju upravi za
posle, ki niso tekoče narave. Kot je
znano, so se v Laškem za sklic iz-
redne skupščine odločili po tem,
ko je v dogajanje v Laškem z obja-
vo prevzemne namere posegel lju-
bljanski poslovnež Igor Lah, s tem
pa upravo laške skupine omejil pri
nadaljevanju postopkov že "začetih
prodaj posameznih naložb. To še
zlasti velja za že začeti prodaji aj-
dovskega Fructala in ljubljanskega
Mercatorja.

Stan kovic: Pričakujemo
pojasnila uprave o prodajah

Delničarji načrtovanimprodajam
ne nasprotujejo, pričakujejo pa, da
jim bo uprava Pivovarne Laško da-
nes natančno pojasnila, za koliko bi
Laško prodalo svoje naložbe in kaj
to pomeni za razdolževanje skupi-
ne. »Ne nasprotujemo podeljevanju
soglasja upravi za sklepanje poslov,
ki niso tekoče narave, nočemo pa
ji podeliti generalnega bianco poo-
blastila za sklepanje poslov. Zlasti
zato, ker lahko v nekaj dneh priča-
kujemo ponudbo družbe KS Nalož-
be za prevzem Pivovarne Laško,« je
včeraj poudaril predsednik združe-
nja MDS Rajko Stankovič.

Če uprava svojega prvotnega skle-
pa danes ne bo dopolnila z vsebino,
o kateri se odloča na skupščini (to-
rej o prodaji Fructala in Mercarja),
pa tudi tvega izpodbojnost tako
sprejetega generalnega sklepa, je

dodal Stankovič. »Prvotni predlog
uprave delničarjem je po mnenju
nekaterih pravnih strokovnjakov
presplošen. Če bi bil sprejet pre-
splošen sklep, pa bi lahko morebi-
tna najavljena izpodbojna tožba za-
vrla načrtovane postopke prodaje,«
je dodal Stankovič.

Vsebinsko podobno zahtevo je na
upravo Pivovarne Laško v obliki na-
sprotnega skupščinskega predloga
pred kratkim naslovila tudi avstrij-
ska Hvpo Banka. Tudi avstrijske
bankirje namreč moti, da pivovarna
v svojem prvotnem skupščinskem
predlogu ni posebej opredelila pro-
dajnih kupčij, za katere želi soglasje
delničarjev. Prav tako soglasja, ki ga
išče, ni časovno omejila.

To naj bi se danes spremenilo,
saj je bilo včeraj mogoče neuradno
slišati, da bo uprava danes delničar-
jem predložila vsebinsko natanč-
nejši predlog načrtovanih kupčij,
za katere išče soglasje. Ne bodo pa
delničarji na skupščini odločali o
prodaji časnikov Delo in Večer, ki
sta tudi na prodaj, smo še izvedeli.

Predlog uprave mora podpreti
75 odstotkov na skupščini navzo-
čih delničarjev, vendar včeraj še ni
bilo mogoče izvedeti, kako bodo
delničarji glasovali. Več kot po-
lovica pivovarne je v rokah bank,
vendar vse ne bodo glasovale, saj
sta Nova Ljubljanska banka in Ban-
ka Celje zaradi odločbe Agencije za
trgovanje z vrednostnimi papirji
brez glasovalnih pravic. »NLB in
Banka Celje nimata glasovalnih
pravic, do danes tudi nista zapro-

sili za dovoljenje za glasovanje na
jutrišnji skupščini,« so včeraj od-
govorili na ATVP.

Če velja, da NLB in Banka Celje
nimata glasovalnih pravic, to po-
meni, da bo na današnji skupščini
o prodaji Fructala Nectarju smelo
odločati dobrih 73 odstotkov delni-
čarjev Pivovarne Laško. Med temi
imajo lastniki in državne družbe
(Kad, Abanka, Zavarovalnica Tri-
glav, NKBM ...) dobrih deset oziro-
ma petnajst odstotkov glasov. Pri-
bližno 15 odstotkov imajo glede na
izkušnje iz preteklih let tudi mali
delničarji, pravi Rajko Stankovič.

Če bodo delničarji podprli pre-
dlog uprave, gre pričakovati, da bo
uprava Pivovarne Laško Fructal še'
letos prodala srbski družbi Nectar.
S prodajo bi se pivovarna razdolžila
za približno 48 milijonov evrov, ni
pa še jasno, ali bo prodaja Fructala
zadostovala za privolitev bank v
dolgoročni reprogram dolgov moč-
no zadolžene pivovarne. »Upam, da
bodo banke držale besedo in s tem
omogočile nadaljevanje finanč-
nega stabiliziranja družb Skupine
Laško,« je včeraj še poudaril Rajko
Stankovič.

V družbi KS Naložbe pred dana-
šnjo skupščino niso hoteli dajati iz-
jav, pred kratkim pa so opozorili, da
morajo vsi postopki prodaj potekati
transparentno. Napovedali so še, da
bo družba KS Naložbe prevzemno
ponudbo za Pivovarno Laško obja-
vila najpozneje 6. avgusta.
Vanja Tekavec
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Predlog uprave Pivovarne Laško mora podpreti 75 odstotkov na
skupščini navzočih delničarjev. foto uubo vukelič/dokumentacua dela


